

# Auto Rinse

## Rinse aid concentrate for automatic machines

### Description

Concentrated blend of low foaming surfactants to promote the rapid drying of glassware, crockery, kitchen utensils, confectionary & chocolate molds. For use in single & multi tank automatic dish & glass washing machines in kitchens, canteens, restaurants, hotels & bars.

### Features & Benefits

- Concentrated formulation, economical in use.
- Eliminates water spotting and provides streak free results.
- Contains ingredients to prevent formation of scale during rinse cycle.
- Suitable in soft, medium and hard water conditions.
- Supplied in a natural see-through container to easily check the volume.
- Available in a choice of pack sizes.

### How to Use

Dispense into automatic dishwashing machine through an electronic dispenser, at a rate of 1-2ml per litre, in accordance with the machine manufacturer's instructions.

### Composition

A blend of low foaming nonionic surfactants, solubilisers, organic acid, phosphonic acid, preservative, and dye.

### Typical Product Data

Appearance:	Clear liquid
Colour:	Blue
Odour:	Characteristic
Specific Gravity (20°C):	1.012
pH – undiluted:	2.1
pH – diluted 2mls/ltr:	3.6
Shelf Life Unopened:	Not less than 3 years



### Packaging

Pack:	Product Code	Pallet Size
2 x 5ltr	661210C	60 x 2 x 5ltr
25ltr	661210D	32 x 25ltr

### Storage:

Store in original sealed container and protect from extremes of temperature.

### Biodegradability:

All surfactants used in RCI manufactured products comply with European Regulations concerning biodegradability and protection of the environment.

### Quality Assurance

This product is manufactured under licence in Saudi Arabia by Reza Chemical Industries whose Quality Management System has been certified to ISO 9001:2015 Cert.# CH12/1486 by SGS of Switzerland.

**REVISION DATE: 01/05/2019**

# الشطف الآلي

## غسول مركز مساعد لشطف الأطباق للغسالات الأتوماتيكية



### التوصيف

مزيج مُركّز من مواد شد سطحي منخفضة الرغوة لتعزيز التجفيف السريع للأواني الزجاجية والأواني الفخارية وأدوات المطبخ وقوالب السكاكر، الحلويات والشوكولاتة. للإستخدام في غسالات الصحون الأتوماتيكية ذات الحوض الواحد والمتعددة الأحواض في المطابخ والمقاصف والمطاعم والفنادق والحانات.

### الميزات والفوائد

- تركيبة مركزة، إقتصادية في الاستخدام.
- يزيل آثار وعلامات الماء ويوفر نتائج خالية من التبقع.
- يحتوي على مكونات لمنع تكوين الكلس أثناء دورة الشطف.
- مناسب للإستخدام مع المياه العسرة، المتوسطة العسرة والعذبة.
- تم تزويده بوعاء شفاف لقياس الكمية المطلوبة المستخدمة بسهولة.
- متوفر في أحجام عبوات مختلفة.

### كيفية الإستعمال

يتم تزويد غسالة الصحون الأتوماتيكية من خلال موزع إلكتروني بمعدل 1-2 ملتر لكل لتر، بالتوافق مع تعليمات الشركة المصنعة للجهاز.

### المكونات

مزيج من المواد الخافضة للشد السطحي غير الأيوني، مساعدات الإنحلال، حامض عضوي، حامض الفوسفونيك، مواد حافظة، صبغة.

### بيانات المنتج النموذجية

المظهر:	سائل شفاف
اللون:	أزرق
رائحة:	مميزة
الثقل النوعي (٢٠ درجة مئوية):	١,٠١٢
الرقم الهيدروجيني - غير مخفف:	٢,١
الرقم الهيدروجيني - المخفف ٢مل/لتر:	٣,٦
مدة الصلاحية قبل الفتح:	لا تقل عن ٣ سنوات

### التعبئة والتغليف

حزمة:	رمز المنتج	قياس الرزمة
٥ × ٢ لتر	٦٦١٢١٠ سي	٥ × ٢ × ٦٠ لتر
٢٥ لتر	٦٦١٢١٠ دي	٢٥ × ٢٢ لتر

### التخزين

يجب تخزينه في حاويته المختومة الأصلية ويجب حمايته من درجات الحرارة المرتفعة.

### قابلية التحلل البيولوجي

جميع مواد الشد السطحي المستخدمة في منتجات شركة رضا للصناعات الكيماوية تتوافق مع اللوائح الأوروبية الحالية المتعلقة بالتحلل البيولوجي وحماية البيئة.

### ضمان الجودة

تم تصنيع هذا المنتج بموجب ترخيص في المملكة العربية السعودية من قبل شركة رضا للصناعات الكيماوية التي تم تسجيل نظام الجودة الخاص بها ISO 9001:2015 شهادة التصديق # سي أ٤٨٦/١٢ بواسطة أس جي أس سويسرا.

تاريخ المراجعة: ٢٠١٩/٠٥/٠١